
Περιεχόμενα

σελ.25/2020 04/04ΧΑΡΑΥΓΗ1. Η ΛΑΘΟΣ ΚΙΝΗΣΗ ΑΠΟ ΠΛΕΥΡΑΣ ΠΡΟΕΔΡΟΥ
σελ.1,6/2020 04/04ΧΑΡΑΥΓΗ2. ΘΟΛΟ ΤΟΠΙΟ ΣΤΗΝ ΕΚΠΑΙΔΕΥΣΗ ΑΓΩΝΙΑ ΓΙΑ ΤΙΣ ΠΡΟΕΙΣΑΓΩΓΙΚΕΣ



1. Η ΛΑΘΟΣ ΚΙΝΗΣΗ ΑΠΟ ΠΛΕΥΡΑΣ ΠΡΟΕΔΡΟΥ

Μέσο: . . . . . . . . .ΧΑΡΑΥΓΗ
Ημ. Έκδοσης: . . .04/04/2020 Ημ. Αποδελτίωσης: . . .04/04/2020
Σελίδα: . . . . . . . . 25

Του

Γεώργιοι Π Μακρή

Η λάθος
κίνηση από
πλευράς
Προέδρου

Η κυβέρνηση πολύ σωστά επιχείρησε
να πάρει μέτρα προτού εισέλθει ο κορο
νοϊός και στην Κύπρο

Βέβαια τα μέτρα θα έπρεπε να στοχεύουν

πράγματι προς αυτή την κατεύθυνση

και όχι να είναι η αιτία για να πετύχει

κάτι εντελώς διαφορετικό από τη
δημόσια υγεία και ασφάλεια του λαού
Η κίνηση κλεισίματος οδοφραγμάτων
δεν ήταν κίνηση η οποία θα παρεμπόδιζε

την είσοδο του ιού στις περιοχές που

ελέγχει η Κυπριακή Δημοκρατία
Το αιτιολογικό από πλευράς Προέδρου

ήταν η αδυναμία στελέχωσής τους
για τον επαρκή έλεγχο των ανθρώπων
που θα περνούσαν στις ελεύθερες περιοχές

με κίνδυνο την είσοδο του ιού
Στα αεροδρόμια βέβαια είχαμε την

καλύτερη και επαρκή στελέχωση και
γι αυτό τελικά ο θανατηφόρος ιός πέρασε

από τα αεροδρόμια που ελέγχει η
Κυπριακή Δημοκρατία και όχι από τα
οδοφράγματα τα οποία είχαν παραμείνει

ανοικτά
Η κίνηση αυτή δυστυχώς δημιουργεί

μεγάλο πρόβλημα στην κατεύθυνση της
επίλυσης του Κυπριακού καθώς αντί
για μέτρα από κοινού με τους συμπατριώτες

μας Τουρκοκυπρίους η κυβέρνηση
επέλεξε την αποφυγή συνεργασίας

με σκοπό την αντιμετώπιση ενός κοινού
εχθρού που δεν είναι άλλος από έναν
θανατηφόρο ιό

Δυστυχώς η επιλογή αυτή οδήγησε
στο να χαθεί η ευκαιρία της συνεργασίας

μεταξύ Ελληνοκυπρίων και Τουρκοκυπρίων

με σκοπό την αντιμετώπισή
του από κοινού με πρωταρχικό στόχο
την αποτροπή εισόδου του ιού στην κοινή

μας πατρίδα
Στην Κύπρο αρκετοί από εμάς δεν

έχουμε καταλάβει πως τα μεγάλα συμφέροντα

βλέπουν την πατρίδα μας να
μοιράζεται στα δύο και τη δημιουργία
δύο κρατών Το ίδιο πράγμα δεν είχε συνειδητοποιήσει

και μια μερίδα του λαού
όπου οι ενέργειές τους οδήγησαν στην
τουρκική εισβολή

Πρέπει λοιπόν να συνειδητοποιήσει ο

λαός πως τέτοιες ενέργειες όπως και αυτές

που παίρνει η κυβέρνηση οδηγούν
στη δημιουργία δύο κρατών στην απομόνωση

των Τουρκοκυπρίων από τους
Ελληνοκυπρίους και στον έλεγχο μέρους

της πατρίδας μας από τις μεγάλες
δυνάμεις για τα δικά τους συμφέροντα
που έχουν στην ευρύτερη περιοχή της
Μεσογείου

Η δημιουργία δύο κρατών δεν είναι
συμφέρουσα ούτε για τους Ελληνοκυπρίους

αλλά ούτε και για τους Τουρκοκυπρίους

και καλό είναι να αποφευχθεί
παρά να διαπιστωθεί κάτι τέτοιο αφού
γίνει το κακό

Τεωπόνοε Εξωιερικόε Ερευνητικόε
Συνεργάτη Τεχνολογικού

Πανεπιστημίου Κύπρου
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Θολό τοπίο στην
εκπαίδευση
Αγωνία για τις
προεισαγωγικές
ΣΕΛ 6



2. ΘΟΛΟ ΤΟΠΙΟ ΣΤΗΝ ΕΚΠΑΙΔΕΥΣΗ ΑΓΩΝΙΑ ΓΙΑ ΤΙΣ ΠΡΟΕΙΣΑΓΩΓΙΚΕΣ

Μέσο: . . . . . . . . .ΧΑΡΑΥΓΗ
Ημ. Έκδοσης: . . .04/04/2020 Ημ. Αποδελτίωσης: . . .04/04/2020
Σελίδα: . . . . . . . . 6

θολο ίο τοπίο για us προεισαγωγικέε εξετάσει
Υπ Παιδείας Θα έρθουμε σε συνεννόηση με ία πανεπιστήμια

της Κύπρου αλλά και της Ελλάδας για να βρεθεί η χρυσή τομή
Του

Κωστή Πιτσιλλούδη

Ασαφής παραμένει π ημερομηνία διεξαγωγής
των εξετάσεων στη δευτεροβάθμια εκπαίδευση

καθώς στο παρόν στάδιο δεν έχει καταρτιστεί

κάποιο σχέδιο από το Υπουργείο Παιδείας
ενώ σε περίπτωση επέκτασης των μέτρων περιορισμού

ενδέχεται να επηρεαστεί η ύλη της
επόμενης σχολικής χρονιάς Τη δεδομένη χρονική

στιγμή δεν μπορούμε να λάβουμε με βεβαιότητα

κάποια απόφαση για τον καθορισμό
της ημερομηνίας διεξαγωγής των εξετάσεων
ανέφερε στη Χαραυγή ο Υπουργός Παιδείας
Πρόδρομος Προδρόμου Ο κ Προδρόμου υπογράμμισε

ότι το Υπουργείο λαμβάνει υπόψιν του
όλα τα ενδεχόμενα και θα τοποθετηθεί επί του

θέματος όταν θα υπάρξει μία ξεκάθαρη εικόνα
για την έκταση της πανδημίας στην Κύπρο

Ερωτηθείς ποια θα είναι η διαδικασία που θα
ακολουθηθεί για τις εισαγωγικές εξετάσεις που

αφορούν τους τελειόφοιτους της δευτεροβάθμιας
εκπαίδευσης εάν τα μέτρα περιορισμού επεκταθούν

μέχρι και τον Ιούλιο ο Υπουργός απάντησε

ότι θα εξευρεθεί ο τρόπος έτσι ώστε οι τελειόφοιτοι

να μπορούν να ασκήσουν το δικαίω
μά τους για εισαγωγή στην τριτοβάθμια εκπαίδευση

Θα έρθουμε σε συνεννόηση με τα πανεπιστήμια

της Κύπρου αλλά και της Ελλάδας για
να βρεθεί η χρυσή τομή Δεν θα αφήσουμε κανένα

παιδί ξεκρέμαστο πρόσθεσε
Ο υπουργός δήλωσε επίσης ότι υπάρχει η

πιθανότητα αναπροσαρμογής της ύλης που θα
κληθούν να καλύψουν οι μαθητές για το επόμενο

σχολικό έτος εάν επεκταθούν τα περιοριστικά

μέτρα

Πρόταση διεξαγωγής
των εισαγωγικών εξετάσεων
μέσω διαδικτύου

Το πρόβλημα που προκύπτει για τις εισαγωγικές

εξετάσας θα πρέπει να τύχει συλλογικής
μελέτης μεταξύ του αρμόδιου Υπουργείου της
ΟΕΛΜΕΚ της ΠΣΕΜ αλλά και της Ομοσπονδίας

Συνδέσμων Γονέων ανέφερε στη Χ ο πρόεδρος

της ΟΕΛΜΕΚ Κώστας Χατζησάββας
Από την πλευρά του ο πρόεδρος της Συνομοσπονδίας

Γονέων Χαράλαμπος Διονυσίου
κάλεσε το Υπουργείο Παιδείας να λάβει σοβαρά

υπόψιν του το ενδεχόμενο διεξαγωγής των
εισαγωγικών εξετάσεων μέσω διαδικτύου Εάν

παραταθούν οι εξετάσεις και διεξαχθούν τον
Ιούλιο θα δημιουργηθεί μεγάλο πρόβλημα για
τους άρρενες μαθητές καθώς θα κληθούν να
υπηρετήσουν τη στρατιωτική τους θητεία και
αυτό θα δημιουργήσει αλυσιδωτά προβλήματα
παρατήρησε

Επαφή με την Κομισιόν για νέες
ιδέες και βελτίωση του τρόπου
μετάδοσης των μαθημάτων

Όσον αφορά τα μαθήματα που διεξάγονται
εξ αποστάσεως έχουν χωριστεί σε δύο κατηγορίες

σε αυτά που παρέχεται υλικό μέσω σύγχρονης

εκπαίδευσης σε αληθινό χρόνο δηλαδή
και αφορούν τους μαθητές της τρίτης λυκείου
και σε αυτά της ασύγχρονης εκπαίδευσης όπου
το υλικό είναι αναρτημένο στις ιστοσελίδες των
σχολείων και του Υπουργείου Παιδείας θεωρώ

ότι σε πρώτη φάση μπορούμε να δηλώσουμε

ικανοποιημένοι με τα μέτρα που ελήφθησαν
στον τομέα της εκπαίδευσης καθώς το 98 των
σχολείων έχουν ενταχθεί στο Σχέδιο Δράσης για
την εξ αποστάσεως εκπαίδευση ενώ τα προβλήματα

που παρουσιάζονται είμαστε αποφασισμένοι
να τα λύσουμε το συντομότερο δυνατόν

δήλωσε η διευθύντρια του Παιδαγωγικού Ινστι

Χωρίς ενημέρωση
μένουν οι μαθητές

Η ΠΣΕΜ διαμέσου του προέδρου της
Γιάννη Λαπήθιου καλεί το Υπουργείο
Παιδείας να προβεί σε άμεση ενημέρωση
για τις προεισαγωγικές εξετάσεις και να
έρθει σε επαφή με το αντίστοιχο Υπουργείο

της Ελλάδας έτσι ώστε να εξακριβωθεί
ποιες θα είναι οι προϋποθέσεις για εισαγωγή

στα ελληνικά πανεπιστήμια σε

περίπτωση που δεν πραγματοποιηθούν
Υπογράμμισε επίσης ότι υπάρχει άμεση

ανάγκη προμήθειας ηλεκτρονικών υπολογιστών

και γραμμών διαδικτύου σε όσους
μαθητές δεν έχουν πρόσβαση στις συγκεκριμένες

παροχές
Ο Γ Λαπήθιος επεσήμανε ότι τα λεφτά

που έχουν καταβάλει οι μαθητές της πρώτης

και δευτέρας λυκείου για τα οργανωμένα

ταξίδια του Υπουργείου Παιδείας
δεν έχουν καταβληθεί πίσω

τούτου Μιχαηλίδου Αθηνά
Η κα Μιχαηλίδου ανέφερε επίσης ότι το

Υπουργείο βρίσκεται σε συνεχή επαφή με την
Κομισιόν για περαιτέρω βελτίωση του τρόπου
παροχής των μαθημάτων αλλά και για τη λήψη
νέων ιδεών Τόνισε δε ότι γίνονται διαβουλεύσεις

μεταξύ των διαδικτυακών παρόχων για τη
δωρεάν παροχή διαδικτύου σε όσα υποστατικά
μαθητών δεν έχουν πρόσβαση Εξήγησε επίσης
ότι έχει γίνει καταγραφή των μαθητών που δεν
έχουν στην κατοχή τους ηλεκτρονικούς υπολογιστές

και στο άμεσο μέλλον θα χορηγηθούν σε

αυτούς υπό μορφή δωρεάς

Πακέτο τροφίμων
για δικαιούχα παιδιά

Ο πρόεδρος της ΠΟΕΔ Φίλιος Φυλακτού
υπογράμμισε την ανάγκη χορήγησης ενός πακέτου

τροφίμων σε όσα παιδιά λάμβαναν μέχρι

πρότινος δωρεάν σίτιση στα σχολεία Πρόσθεσε

επίσης ότι το Υπουργείο οφείλει να παραχωρήσει

ηλεκτρονικούς υπολογιστές στους μαθητές

που δεν έχουν στην κατοχή τους το συντομότερο

δυνατόν για να μη δημιουργηθούν
οι οποιεσδήποτε ανισότητες

Κανονικά όλα τα μαθήματα
στα ιδιωτικά σχολεία

Τα ιδιωτικά σχολεία ανά το παγκύπριο ανταποκρίθηκαν

άμεσα στις δύσκολες καταστάσεις
που προέκυψαν λόγω πανδημίας

Τα μαθήματα που αφορούν τη δευτεροβάθμια
εκπαίδευση διδάσκονται κανονικά από διάφορες

διαδικτυακές πλατφόρμες ενώ για τα
μαθήματα

της πρωτοβάθμιας οι προσεγγίσεις ποικίλουν

ανά σχολείο
Για τα παιδιά από το νηπιαγωγείο μέχρι τη

δευτέρα δημοτικού έχει επιλεγεί να μεταδίδουμε
σε πραγματικό χρόνο κουκλοθέατρο αλλά και
να εξιστορούμε παραμύθια ανέφερε η διευθύντρια

του GC School Δέσπω Παμπόρη Πρόσθεσε
ότι οι τελικές εξετάσεις των τελειόφοιτων μαθητών

έχουν μεταφερθεί για το τέλος του Μάη
ενώ στην περίπτωση επέκτασης της διάρκειας
των μέτρων του Υπουργείου Υγείας οι μαθητές
θα αξιολογηθούν με διαφορετικό τρόπο λαμβάνοντας

υπόψιν τη συμμετοχή τους στα μαθήματα
Παράλληλα όσοι μαθητές δήλωσαν συμμε¬

τοχή για να παρακαθίσουν σε εξωτερικές εξετάσεις

τύπου GCE η κα Παμπόρη εξήγησε ότι
έχουν αναβληθεί Οι μαθητές θα αξιολογηθούν
με τις υπάρχουσες πληροφορίες και θα αποσταλούν

στα αρμόδια κέντρα του Ηνωμένου Βασιλείου

τα οποία θα καθορίσουν τους βαθμούς
συμπλήρωσε

Προβλήματα με μαθήματα
εργαστηριακής φύσεως

Τα κυπριακά πανεπιστήμια φαίνεται να
έχουν προσαρμοστεί πλήρως σε αυτή τη δύσκολη

κατάσταση που έχει προκύψει λόγω της
πανδημίας καθώς μετά από έκτακτη σύνοδος
των πρυτάνεων πάρθηκε ομόφωνη απόφαση
για διεξαγωγή των ακαδημαϊκών διαλέξεων
εντός του προκαθορισμένου χρόνου με τη χρήση

της τεχνολογίας Πέραν των 1.100 μαθημάτων
από το σύνολο των 1.200 που διδάσκονται

στο Πανεπιστήμιο Κύπρου εκτελούνται κανονικά

μέσω διαδικτυακής πλατφόρμας Εμφανίζονται

κάποια προβλήματα γύρω από τα μαθήματα

εργαστηριακής φύσεως τα οποία θα διευθετηθούν

στο άμεσο μέλλον για να διδάσκονται
και αυτά online διαβεβαίωσε ο Πρύτανης του

Πανεπιστημίου Κύπρου Τάσος Χριστοφίδης
Ο δρ Χριστοφίδης ξεκαθάρισε ότι οι εξετάσεις

θα διεξαχθούν κανονικά στις ημερομηνίες που
έχουν οριστεί από την αρχή της ακαδημαϊκής
περιόδου και θα εναπόκειται στον καθηγητή με
ποιον τρόπο θα διεκπεραιωθούν Οι εξετάσεις
μεταξύ άλλων μπορεί να γίνουν είτε προφορικά

είτε σε μορφή εργασίας είτε με δοκίμια που
θα δίνονται διαδικτυακά σε πραγματικό χρόνο
ακόμη και με ένα συνδυασμό των προαναφερθέντων

μεθόδων εξήγησε
Παρόμοιες μορφές διδασκαλίας διεξάγονται

στο ΤΕΠΑΚ και στο Ευρωπαϊκό Πανεπιστήμιο

Κύπρου με το 100 των μαθημάτων να
παραδίδονται εξ αποστάσεως Ο προϊστάμενος

της Υπηρεσίας Σπουδών του ΤΕΠΑΚ Βασίλης

Πρωτοπαπάς ανέφερε ότι η εξεταστέα
ύλη θα παραδοθεί στους φοιτητές εντός της
περιόδου που είχε ανακοινωθεί Το πανεπιστήμιο

μας έχει σταθεί στο ύψος των περιστάσεων

διότι έχουμε την απαιτούμενη τεχνολογία
να καλύψουμε τις ανάγκες των φοιτητών

μας με την παροχή online μαθημάτων επεσήμανε

ο πρύτανης του Ευρωπαϊκού Πανεπιστημίου

Κώστας Γουλιάμος Όσον αφορά τις
τελετές αποφοίτησης που ήταν προγραμματισμένες

να γίνουν με το πέρας της ακαδημαϊκής
περιόδου και τα τρία πανεπιστήμια ανέφεραν

ότι θα διοργανωθούν σε μεταγενέστερο
στάδιο εάν εφόσον κριθεί αναγκαίο
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